

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	Commercial Register Recording Merger
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
AK Systemtechnik AG	07/18/2007
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	SAK Auto Kabel AG
Street Address:	Rue Adolphe-Gandon 18
City:	Courgenay
State/Country:	SWITZERLAND
Postal Code:	2950
PROPERTY NUMBERS Total: 1	
Property Type	Number
Patent Number:	6218805
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(617)443-0004
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	617-443-9292
Email:	etrudell@bromsun.com
Correspondent Name:	Robert A. Asher
Address Line 1:	Bromberg & Sunstein LLP, 125 Summer St.
Address Line 4:	Boston, MASSACHUSETTS 02110-1618
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	3129C/104
NAME OF SUBMITTER:	Robert M. Asher
Total Attachments: 2 source=3129C104_Merger#page1.tif source=3129C104_Merger#page2.tif	

CH \$40.00 6218805

Handelsregister Registre du commerce Registro di commercio**No 137 Mittwoch, 18.07.2007 125. Jahrgang**

■ **SAK Auto Kabel AG**, à Courgenay, CH-677.3.000.804-5, Production et distribution d'assortiments de câbles pour toutes sortes de véhicules. Société anonyme (FOSC no 101 du 26.05.2006, p. 6, publ. 3390730). Fusion: reprise des actifs et passifs de 'AK Systemtechnik AG', à Courgenay (CH-670.3.003.087-2), selon contrat de fusion du 11.07.2007 et bilan au 31.01.2007, présentant des actifs de CHF 16'031'933,25, des passifs envers les tiers de CHF 20'886'527,47, soit un excédent de passifs de CHF 4'854'594,22. Conformément à l'attestation d'un réviseur particulièrement qualifié, la société reprenante dispose de fonds propres librement disponibles équivalent au moins au montant du découvert et du surendettement. La société reprenante détenant l'ensemble des actions de la société transférante, la fusion ne donne pas lieu à une augmentation de capital, ni à une attribution d'actions.

Journal no 738 du 12.07.2007
(04029896 / CH-677.3.000.804-5)

Handelsregister Registre du commerce Registro di commercio**No 137 Mittwoch, 18.07.2007 125. Jahrgang**

■ **AK Systemtechnik AG**, à Courgenay, CH-670.3.003.087-2, Développement, production et distribution d'éléments électromécaniques et électroniques. Société anonyme (FOSC no 101 du 26.05.2006, p. 6, publ. 3390716). Les actifs et les passifs envers les tiers sont repris par la société 'SAK Auto Kabel AG', à Courgenay (CH-677.3.000.804-5). La société est radiée par suite de fusion.

Journal no 740 du 12.07.2007
(04029900 / CH-670.3.003.087-2)

Trade register

No. 137 Wednesday, 18.07.2007 Year 125.

■ **SAK Auto Kabel AG**, at Courgenay, CH-677.3.000.804-5, Production and distribution of cable sets for all kinds of vehicles. Joint-stock company (FOSC no. 101 of 26.05.2006, p. 6, publ. 3390730). Merger: takeover of assets and liabilities of “AK Systemtechnik AG”, at Courgenay (CH-670.3.003.087-2), according to the merger contract of 11.07.2007 and the financial statements as of 31.01.2007, with assets of CHF 16,031,933.25 and liabilities to third parties of CHF 20,886,527.47, i.e. liabilities exceeding by CHF 4,854,594.22. According to the report of a particularly qualified auditor, the merging company has available funds at least equaling the budget deficit and the debt. As the merging company holds all the shares of the merged company, the merger involves no capital increase and no allotment of shares.

Journal No. 738 of 12.07.2007

(04029896 / CH-677.3.000.804-5)

Trade register

No. 137 Wednesday, 18.07.2007 Year 125.

■ **AK Systemtechnik AG**, at Courgenay, CH-670.3.003.087-2, Development, production and distribution of electromechanical and electronic elements. Joint-stock company (FOSC no. 101 of 26.05.2006, p. 6, publ. 3390716). The assets and liabilities to third parties have been taken over by the company “SAK Auto Kabel AG” at Courgenay (CH-677.3.000.804-5). The company has been struck off as a result of the merger.

Journal No. 740 of 12.07.2007

(04029900 / CH-670.3.003.087-2)